
 

Vragen fractie VVD d.d. 14-05-2024 

 
Onderwerp: Bovenregionaal evenementenbudget.  

 

Tijdens de ideeënmarkt heeft de heer Jean-Paul Maas zijn idee gepresenteerd voor een 

schaatsbaan op de nieuwe markt. 

In de begroting voor 2024 staat voor 2024 en 2025 een bedrag voor bovenregionale 

evenementen van 150K per jaar gereserveerd.  

1. Wat zijn de kaders waarbinnen het college dit bedrag mag inzetten?  

2. Hoeveel resteert nog voor 2024 van de 150K?  

3. Is er een mogelijkheid dat het college het restantbedrag reserveert voor een 

schaatsbaan op de nieuwe markt?  

  

Alvast dank voor de reactie! 

  

Vriendelijke groeten, 

Lilian van Grimbergen 
 


